
Zápis z druhého zasedání školské rady (ŠR) 

1. ZŠ Napajedla školní rok 2023/2024  

 

Datum konání zasedání: 31. 10. 2023 

Místo:    1. ZŠ Napajedla, Komenského 268 

Přítomní členové ŠR: Mgr. Zuzana Šinclová, Mgr. Renáta Maděrová, Ivana Pisková, 

Mgr. Ivana Otradovcová, Jiří Čižmař, Olga Pekařová 

Host:    Mgr. Dana Pospíšilová 

 

Program: 

1. Přivítání hostů, členů školské rady a seznámení se s programem 

2. Seznámení se s jednacím řádem  

3. Volba předsedy školské rady, místopředsedy a zapisovatele 

4. Plán práce školního roku 2023/2024 

5. Diskuse, různé 

 

1. Přivítání hostů, členů ŠR a seznámení se s programem 

Přítomné členy ŠR úvodem přivítala ředitelka školy Mgr. Dana Pospíšilová a seznámila 

je s programem zasedání ŠR. 

 

2. Seznámení se s jednacím řádem 

Členové školské rady se seznámili s jednacím řádem ŠR, k jednacímu řádu nebylo 

žádných připomínek a všichni členové ho vzali na vědomí. 

 

3. Volba předsedy školské rady na období 2023-2026, volba místopředsedy a 

zapisovatele 

Na předsedkyni školské rady byla navržena paní Olga Pekařová.  

Proběhlo hlasování s těmito výsledky: Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 1 

Nově zvolenou předsedkyní se stala paní Olga Pekařová.  

Na místopředsedu školské rady byl navržen pan Jiří Čižmař.  

Proběhlo hlasování s těmito výsledky: Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 1 

Nově zvoleným místopředsedou se stal pan Jiří Čižmař.  

Zapisovatelkou jednání ŠR byla zvolena 5 hlasy paní Ivana Otradovcová. 

 

4. Plán práce školního roku 2023/2024 

Paní ředitelka školy seznámila ŠR s plánem akcí v tomto školním roce, kulturních i 

sportovních, i s akcemi Klubu rodičů. Dále členům nastínila investiční záměry na rok 

2024 a investiční záměry dlouhodobějšího charakteru. 

 

5. Diskuse, různé 

V rámci diskuse byly členům ŠR přiblíženy formy inovativní výuky, prvky nové 

informatiky, robotiky, obeznámení s programy vycházející z projektů Šablon, a dále 

nové formy spolupráce škola-žáci-rodiče – komunitní setkávání. Probrána byla možná 

témata na besedy pro žáky /bezpečnost na internetu, mediální výchova apod./. Paní 
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ředitelka zodpověděla dotazy týkající se možností vzdělávání ve venkovních prostorách 

školy, dotazy ohledně investic. Závěrem seznámila přítomné s výstupy jednání Klubu 

rodičů. 

 

 

V Napajedlích, dne 31. října 2023 

 

Zapsala: Mgr. Ivana Otradovcová 

 

Schválila: Olga Pekařová, předsedkyně ŠR 


